
                                                         申请单号：


尖山高尔夫俱乐部商务卡申请表
Lake Hill Golf-Business Card Application Form

	姓名

Name
	
	性别

Gender
	
	照片

Photo

	出生年月日

Date of birth
	
	婚姻状况

Marital status
	单身□   已婚□

Single   Married
	

	身份证号码/护照号码

I.D.NO./Passport Number
	
	

	联系电话（手机）

Telephone
	
	传真

Fax
	

	家庭住址

Home address
	

	Ｅ-mail
	

	权   益
Benefit

	周一至周五（平日）享受龙场及凤场击球优惠价格：￥280（18洞）， 假日击球（周六、日及法定假日）享受龙场及凤场优惠价格：￥600（18洞）；

With this Card you may enjoy reduced rates to :Week Day ￥280 on Dragon and Phoenix golf courses; and Weekend ￥600 on Dragon and Phoenix golf course.

持卡人所带嘉宾（仅限三人）可享受会员陪同价格：即龙场及凤场平日￥680，假日￥980；

The cardholder can bring 3 guests to play on the courses as member guest: Dragon & Phoenix course weekday:￥680, weekend ￥980;

此卡有效期为一年（自入会时间算起）.填写申请表后,请于两个月内至球场办理开卡手续.逾期则自动开卡.
This card is valid for one year from joining date. Please come to our club to open your card accout within two months since you have submitted application. Or else，the Card account will be auto-opened after two months.

申请人一旦递交《申请表格》，如获俱乐部批准并办妥所有入会手续后，则不予退会。本卡不可转让、不可继承。

Once the card application of the membership is approved by the club, and the enrollment is completed, the card cannot be refundable, re-designated and non transferable.  

	经办人签名

Sales
	
	财务确认
Finance

	申请人签名

Signature
	
	申请日期

Joining Date


请填写申请表后，电话至13601692537以确认本表真实有效.
球会地址/Add:浙江海宁尖山新区/New Area,Jianshan,Zhejiang  上海业务咨询电话/Tel:021-61280367
存根联









